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پایان اعتصاب؛ بازگشت بازیکنان استقلال به تمرین
بازیکنان اس�تقلال که اعتصاب کرده بودند، امروز جمعه در تمرین تیم شان حاضر 

شدند.
ب��ه گزارش ایرنا، در حالی که بازیکنان اس��تقلال در اعتراض به عدم پرداخت حق و حقوق 

شان تمرین نکرده بودند، امروز حاضر به تمرین شدند.
اعتصاب استقلالی ها در شرایطی انجام شده بود که گفته می شود برخی از بازیکنان این تیم 
بیش��تر از 70 درصد قرارداد خود را دریافت کرده اند. ضمن اینکه قرار اس��ت تا پیش از پایان 

سال باز هم دریافتی داشته باشند.
از عارف غلامی به عنوان یکی از مس��ببان اعتصاب روز گذش��ته آبی پوش��ان یاد می شود و 
ش��نیده می ش��ود وی به خاطر همین موضوع به کمیته انضباطی باشگاه استقلال فرا خوانده 

شده است.

علی لطیفی: استقلال هجومی ترین تیم ایران است
پیشکس�وت باش�گاه اس�تقلال گفت: اینکه تیمی بتواند در هر مس�ابقه چندین 
موقعیت گل ایجاد کند حکایت از فوتبال برتر آنها دارد. آبی پوشان از لحاظ فوتبال 

هجومی، بهترین تیم ایران هستند.
علی لطیفی در گفت وگو با ایرنا در خصوص برتری اس��تقلال مقابل فولاد خوزستان، اظهار 
داشت: استقلال فوتبالی را در اهواز به نمایش گذاشت که شایسته پیرروزی بود. وقتی توپ و 

میدان را در اختیار داشته باشید باید برنده از زمین خارج شوید.
وی افزود: اس��تقلال در تمام خطوط به هماهنگی کامل رس��یده که این هماهنگی از درون 

دروزاه شروع و به خط حمله ختم می شود.
پیشکسوت استقلال خاطرنش��ان کرد: استقلال زمانی که توپ را در اختیار ندارد، می تواند 
پرس��ینگ را به خوبی انجام دهد. این پرس باعث می ش��ود حریف نتواند قدرت تفکر داش��ته 

باشد.
لطیفی تصریح کرد: اینکه تیمی بتواند در هر مسابقه چندین موقعیت گل ایجاد کند حکایت 

از فوتبال برتر آنها دارد. آبی پوشان از لحاظ فوتبال هجومی بهترین تیم ایران هستند.
وی تاکید کرد: با این روند که استقلال در پیش گرفته است اگر اتفاق خاصی رخ ندهد در 

پایان فصل قهرمان لیگ برتر خواهد شد.
بازیکن اس��بق اس��تقلال در پایان گفت: لیگ برتر تعطیل ش��ده و کادرفنی آبی پوشان باید 
طوری برنامه ریزی کنند که بازیکنان از شرایط مطلوب بدنی و مسابقه خارج نشده و با شروع 

مجدد مسابقات بتوانند روند خوبشان را ادامه دهند.

تشریح جزئیات تصادف شدید مدافع تیم ملی؛ 

خطر از بیخ گوش فلاح گذشت
پزش�ک تیم فوتب�ال پیکان آخرین وضعیت این بازیکن را پس از تصادف ش�دید 

تشریح کرد.
به گزارش ایرنا، مس��وول کمیته پزشکی باش��گاه پیکان توضیحات کاملی را درباره وضعیت 

جسمانی سامان فلاح ارائه کرد.
محمدحس��ین پورغری��ب درباره حادث��ه پیش آمده برای س��امان فلاح مداف��ع ملی پوش 
خودروس��ازان، اظهار داشت: از شب گذش��ته که متوجه حادثه غیرمنتظره برای سامان فلاح 
شدیم، بلافاصله با اورژانس تهران بزرگ و بیمارستان شهر دماوند هماهنگی های لازم را برای 
انتقال او از بیمارس��تان شهرس��تان دماوند به تهران انجام دادیم. این انتقال صورت گرفت و 

سریعا بررسی های پزشکی شروع شد.
او ادامه داد: در بررس��ی هایی که از سر، س��تون فقرات، لگن و سایر اندام های بدن او انجام 
شد، فهمیدیم خدا را شکر آسیب جدی به سر نداشته و آسیب به ستون فقرات هم بیشتر در 
بافت نرم بوده و فقط یک نقطه از بافت اس��تخوانی مشکوک است که امروز با انجام MRI از 

این قسمت هم مطمئن می شویم.
وی افزود: حال عمومی س��امان خوب اس��ت. علائم حیاتی او پایدار ش��ده و خطر رفع شده 
است. انش��االله در کوتاه ترین زمان ممکن سلامتی اش را به دست می آورد و تمرینات ورزشی 

خود را از سر می گیرد.

تقابل جذاب یاران جهانبخش و قرعه آسان لورکوزن
تقاب�ل یاران علیرضا جهانبخش در فاینورد با تیم رم و رویارویی س�ردار آزمون و 
تیم�ش با نماینده بلژیک از مهمترین اتفاقات قرعه کش�ی مرحله یک چهارم نهایی 

لیگ اروپا بود.
به گزارش ایرنا، مراس��م قرعه کش��ی مرحله یک چهارم نهایی لیگ اروپا، ظهر امروز جمعه 

برگزار شد. نکته قابل توجه مسابقات این مرحله، حضور دو بازیکن تیم کشورمان است.
سردار آزمون با بایرن لورکوزن موفق شد با شکست فرنتس واروش مجارستان به این مرحله 
راه پیدا کند. فاینورد هم با علیرضا جهانبخش توانس��ت، شاختار از اوکراین را با هفت گل در 

هم بکوبد تا به مرحله یک چهارم نهایی برسد.
س��ن ژیلواز بلژیک، اسپورتینگ، آاس رم، سه ویا، منچستریونایتد، یوونتوس دیگر تیم های 

حاضر در این مرحله هستند.
مشروح کامل مسابقات مرحه یک چهارم نهایی به شرح زیر است:

منچستریونایتد)انگلیس( - سه ویا )اسپانیا(
یوونتوس )ایتالیا( - اسپورتینگ لیسبون )پرتغال(

لورکوزن )آلمان( - سن ژیلواز )بلژیک(
فاینورد )هلند( - رم )ایتالیا(

تقابل جذاب یاران جهانبخش و قرعه آسان لورکوزن/ مسیر سخت شیاطین سرخ تا فینال
مرحله نیمه  هایی:

برنده دیدار یوونتوس و اس��پورتینگ با برنده دیدار منچس��تر و سه ویا دیدار می کند. برنده 
دیدار فاینورد و رم با برنده دیدار لورکوزن و سن ژیلواز رقابت خواهد کرد.

فینال این رقابت ها در ورزشگاه پوشکاش آره نا بوداپست مجارستان برگزار خواهد شد.
دور رف��ت دیداره��ای یک چهارم نهای��ی، روز ۲۴ فرودی��ن و دور برگش��ت ۳۱ فروردین 
برگزار خواهد ش��د. مرحله نیمه نهایی نیز در تاریخ ۲۱ و ۲۸ اردیبهش��ت سال ۱۴0۲ برگزار 

می شود. 

عضو هیات رییسه فدراس�یون فوتبال گفت: 
اگر من رئیس بودم با اس�کوچیچ به جام جهانی 
می رفتی�م ب�ا این ح�ال مطمئن�م تی�م ملی با 

قلعه نویی موفق می شود.
به گزارش ایرنا، میرش��اد ماجدی ام��روز جمعه با 
حض��ور در یک برنام��ه تلویزیونی در م��ورد انتخاب 
امیر قلعه نویی به عنوان س��رمربی تی��م ملی فوتبال 
ایران، اظهار داش��ت: بعد از مرتبه اولی که قلعه نویی 
در تیم ملی حضور داشت، مربیان خارجی آمدند. در 
آن زمان بحث تحریم وجود نداش��ت و به شیوه های 
مختلف می توانس��تیم پولمان را از فیفا و ای.اف.سی 
بگیریم. هر چه پیش رف��ت فرایند دریافت پول های 
ارزی دش��وار ش��د و الان دیگر به هی��چ صورت نمی 
توانیم پول را انتقال دهیم. این موضوع فدراس��یون را 

دچار مشکل کرده است.
وی افزود: در جایی که نمی توانیم پولمان را بگیریم 
و به حس��اب کسی انتقال دهیم، بهتر است از افرادی 
اس��تفاده کنیم که پرداخت راحت و خوب باش��د. با 
توجه به شرایط فعلی، قلعه نویی بهترین گزینه است. 
پی��ش از این قلعه نویی س��رمربی تی��م ملی بوده اما 
الان شرایط متفاوت است. او اکنون تجربه حضور در 
تی��م ملی را دارد. فرایند مربیگری در تیم های ملی با 
مربیگری در لیگ فرق دارد. در تیم ملی باید در یک 

تورنمنت خودتان را اثبات کنید.
عضو هیات رییسه فدراس��یون فوتبال خاطرنشان 
ک��رد:  همانطور ک��ه برای مرب��ی خارج��ی امکانات 
گذاش��تیم برای قلعه نویی هم می گذاریم. یک برنامه 
و بودجه ای ب��رای تیم ملی داریم و هر فردی در تیم 
ملی باش��د باید ابزار را در اختیارش قرار دهیم. نباید 
به نژاد مربی توجه داشته باشیم. هیات رییسه هم به 
این نتیجه رس��ید که قلعه نویی هدایت تیم ملی را بر 

عهده بگیرد.
ماج��دی اضافه کرد: نمی توانم در مورد اس��تراتژی 
فدراسیون حرف بزنم چون باید از قبل برنامه نوشته 
ش��ده و مدون شده باشد. نظر ما این است که از الان 
باید روی جام جهان��ی ۲۰۲۶ تمرکز کنیم. به خاطر 
اینکه در ن��وع جدید برگزاری، در جام جهانی در یک 
گروه سه تیمه هستیم! با این شرایط می توانیم به دور 
بعدی با چهار امتیاز راه پیدا کنیم. نیاز به رنس��انس 
در تیم ملی داریم. یکسری بازیکن جوان در تیم ملی 

هستند.
وی در م��ورد اینکه قرارداد قلعه نویی تا پایان جام 
ملت هاس��ت، گفت: اگ��ر بخواهی��م در ۲۰۲۶ موفق 

باش��یم باید روندمان را با یک مربی از الان اس��تارت 
بزنیم. این نظر ش��خصی من اس��ت. فرایند مذاکره با 
س��انچز را نمی دانم. اگر بخواهیم به یک هدف بزرگ 

برسیم، باید برنامه ریزی بلندمدت داشته باشیم.
سرپرست سابق فدراسیون فوتبال با اشاره به اینکه 
او اع��ام کرده بود تا زمانی ک��ه حضور دارد، دراگان 
اسکوچیچ س��رمربی تیم ملی است، گفت: در جلسه 
هیئت رئیسه اعام کردم که قرارداد کی روش را امضا 
نمی کن��م و زودتر از موعد آن نشس��ت را ترک کردم 
و امض��ای من پای آن مصوبه نب��ود. اگر می ماندم با 
اس��کوچیچ به جام جهانی می رفتیم. دیگر مثل قدیم 
نیس��ت که تیم ملی را ۳ ماه به اردو ببرید. ش��ما سه 
فیفا دی دارید و باید  در این مدت تیم ملی را آماده 
کنی��د. وی اضافه کرد: در این که در آس��یا همه تیم 
ها مجهز و آماده هستند شکی نیست. خیلی از تیم ها 
را در جام جهانی دیدیدم. عربس��تان، آرژانتین را برد 
و ژاپ��ن، آلم��ان را حذف کرد. ما نبای��د از توانمندی 
بازیکن��ان بگذریم. در لیگ، جوانان��ی را می بینم که 
حضورش��ان در تیم ملی الزامی اس��ت. باید قهرمانی 
در آس��یا را هدف بگیریم. بای��د ببینیم تیم هایی که 
به نیمه نهای��ی می آیند چه امکانات��ی دارند. هر چه 
به قهرمانی نزدیک تر می شویم، موفق تر هستیم. نظر 
شخصی من این است که اگر به جمع چهار تیم برتر 
آس��یا برویم، قلعه نویی موفق خواهد بود و می توانیم 

برای آینده به او اعتماد کنیم.

ماجدی در مورد عملکرد صم��د مرفاوی و ناکامی 
تیمش در رسیدن به جام جهانی جوانان، گفت: بحث 
تیم جوانان با بحث الان متفاوت اس��ت. به شرطی به 
جمع چهار تیم برتر می رسیم که خواسته های مربی 
تامین شود. یکسری خواسته های مرفاوی تامین نشد. 
کیفیت فنی تی��م جوانان قابل قبول ب��ود اما از نظر 
فرم بازی نه. وقتی ش��ما یکی را به عنوان س��رمربی 
انتخاب می کنید باید به آن اعتماد کنید. مرفاوی فکر 
کرد تیمش مس��یر درستی می رود اما گل دقیقه ۹۱ 

شرایط را تغییر داد.
مس��وول کمیته جوانان فدراس��یون فوتبال، اضافه 
ک��رد:  کمیته فنی و هیئت رییس��ه در مورد مرفاوی 
تصمیم می گیرد. انتخاب مرفاوی نظر کمیته فنی بود 
نه تنها من. نگاه تک محوری نگاه قش��نگی نیس��ت. 
تیمی را درس��ت کردیم و چندین جلس��ه داش��تیم. 
گروه فنی ما به این نتیجه رس��ید که مرفاوی باش��د. 
الان هم ب��ا عراق فاصل��ه زیادی نداش��تیم و دقیقه 
۹۱ گل خوردی��م. تیمی که به فینال می رس��د، تیم 
ضعیفی نیس��ت. ماجدی اضافه کرد:  در مدت حضور 
در سرپرس��تی فدراسیون سعی کردم از نگاه شخصی 
بگ��ذرم و تمرک��زم را روی فدراس��یون و درآمدزایی 
بگذارم. تم��ام اردوهای تیم ملی زحم��ات همکاران 
من بوده اس��ت. آنچه فکر می کردیم درس��ت است و 
بهترین ها را برای تیم ملی فراهم کردیم، حتی اردوی 
قطری که مورد انتقاد زیاد قرار گرفت و مقابل الجزایر 

بازی کردیم. هیچ دفاعی از عملکرد خودم نمی کنم. 
فوتبال نمی تواند تک محور و با منم منم اداره ش��ود 
و نی��از به نفرات متخص��ص دارد. برنام��ه مهمترین 
چیزی اس��ت که باید در ۱۴۰۲ بنویسیم. انتخاب ما 
استراتژیک هس��ت اما برنامه مدون نداریم. تا برنامه 

نوشته نشود نمی توانیم راهمان را پیدا کنیم.
وی در م��ورد پ��اداش اعض��ای هیئت رییس��ه در 
جام جهانی که به شدت مورد انتقاد قرار گرفته، تصریح 
کرد: در هر شرکت پاداش هایی را می نویسند و هیئت 
رییسه مصوب می کند. هر چه نوشته و پرداخت شده، 
کاما قانونی بوده اس��ت. این مصوبه هیئت رییس��ه 
بوده اس��ت. این پ��اداش را س��رمربی، بازیکن، کادر 
فنی و پزش��کی و حتی کارمندان می گیرند. این پول 
از جام جهانی می آید و باید صرف فدراس��یون ش��ود. 
هیئت رییسه باید پاسخگوی تمام اتفاقات باشد. این 
پول به کی روش، سرپس��ت و پزشک داده شده است. 

این حق هیئت رییسه بوده است.
او در رابط��ه ب��ا روند انتخ��اب فلیک س��انچز که 
حض��ورش در تیم منتفی ش��د، اضافه ک��رد: زمانی 
که فدراسیون برای س��انچز در حال مذاکره بود، من 
ازبکس��تان بودم و با ویدئو کال در جلس��ات صحبت 
می ک��ردم. همه این ها را کنار بگذاریم و خوش��حال 
باش��یم که با یک مربی ایرانی و البس��ه داخلی وارد 
مس��ابقات ش��ویم. وظیفه هیئت رییس��ه این اس��ت 
امکانات بیاورد که تیم موفق ش��ود. ماجدی در مورد 
اینکه آیا پیشنهاد مدیریت یکی از باشگاه های بزرگ 
را رد کرده است؟ گفت: بله مذاکره شد اما نپذیرفتم. 
من عملگرا هس��تم و به واقعی��ت نگاه می کنم. کاری 
که نتوانم انج��ام دهم را قبول نمی کنم. وی در مورد 
وضعیت تیم نوجوانان ایران، گفت: تیم نوجوانان تیم 
خوبی اس��ت. اردوی این تیم دیشب در اصفهان تمام 
ش��د. باید یک اردوی خوب خارجی در قطر بگذاریم. 
۱۰ فروردین قرعه کش��ی انجام می شود و به این تیم 

امید داریم تا جهانی شود.
ماج��دی در م��ورد اینکه می توان در س��ال جدید 
امیدوار بود که از سیستم کمک داور ویدئویی استفاده 
شود، اضافه کرد:  فکر می کنم در سال آتی این اتفاق 
رخ می دهد. یک کاروان به قطر برای VAR رفتند و 

فکر می کنم این کار انجام شود.
وی در مورد صفرشدن دریافتی مالی از کنفدراسیون 
فوتبال آسیا خاطرنشان کرد: تاج مذاکرات خوبی در 
این زمینه داشت و امیدوار بود که یکسری مبالغ را از 

فیفا و ای.اف.سی دریافت کنیم.

رئیس پیش�ین فدراس�یون ژیمناس�تیک 
گفت: هرگز برای تعلیق ژیمناس�تیک ایران 
مکاتب�ه نکردم ام�ا مجمع فدراس�یون غیر 

قانونی بود.
به گزارش ایرن��ا، زهرا اینچه درگاهی که در یک 
برنامه تلویزیونی ش��رکت کرده ب��ود در خصوص 
اتفاقات انتخابات فدراس��وین ژیمناستیک، اظهار 
داش��ت: بعد از ۲۲ ماه انتخاب فدراس��یون برگزار 
شد. خوشحال شدم و انتظار یک انتخابات عادلانه 
را داش��تم؛ اما مهندسی در این انتخابات به وضوح 
اتفاق افتاد. انتظار داش��تیم این مهندس��ی تا این 
حد واضح نباشد اما اتفاق عجیبی در این انتخابات 

رخ داد.
وی افزود: متاس��فانه پشت درهای بسته با ناظر 
فدراسیون جلسه گذاشتند و صحبت های عجیبی 
ب��ه وی انتقال دادن��د. در ادامه ناظر فدراس��یون 
جهانی به من گفت حاضری پست بالاتری بگیری 
و کناره گی��ری کنی ک��ه من قبول نک��ردم. ناظر 
فدراس��یون جهانی که اهل کشور سوریه بود گفت 
ارتباط دولت های ما خوب است و من دوست دارم 

نقش میانجی را بازی کنم.
رئیس اسبق فدراسیون ژیمناستیک تصریح کرد: 
در روز برگزاری انتخابات ۳ کارش��ناس خبره را با 
وجود دعوتنامه به مجم��ع راه ندادند. هیچ دلیلی 
عنوان نش��د. وقتی می خواس��تم وارد مجمع شوم 
اجازه حضورم و حتی اجازه حضور ناظر فدراسیون 

جهانی را ندادند. ناظر فدراسیون جهانی گفت اگر 
برای این خانم جایگاهی در نظر گرفته نشود، من 
نمی نش��ینم. در ادامه مترج��م وزارت ورزش آمد. 
قرار بود انتخابات طبق اساسنامه فدراسیون برگزار 
ش��ود. خودم را مقید به اساس��نامه وزارت ورزش 
می دان��م اما ما باید با هر دو اساس��نامه کار کنیم. 
این دو اساس��نامه تفاوت خیلی ک��م با هم دارند. 
در اساسنامه ما نیامده که نماینده وزارت ورزش و 
کمیته مکلی المپیک می توانند رای بدهند اما این 
۲ رای دادن��د. پولادگر نقش رئیس مجمع را بازی 
ک��رد. او صحبت های تخریبی علیه من عنوان کرد 
که جای تاسف داشت. پولادگر درباره افراد بزرگی 
مثل دبیر و س��اعی صحبت های خوبی انجام نداد. 
متاسفم احترام ها در ورزش از بین رفت و یکبار او 

من را دروغگو خطاب کرد.
اینچه درگاهی گفت: تا ابتدای مجمع نمی دانستم 

که در مجمع هس��تم یا نه. به من دعوتنامه ندادند 
اما نامه هم به من ندادند که حذف شده ام. پولادگر 
به من گفت صلاحیتم نیامده و من گفتم که مجمع 
را به تاریخ دیگر بگذاریم. پیشنهاد دادم سرپرست 
قانون��ی با رای گیری انجام ش��ود و نه سرپرس��ت 
انتصاب��ی. متوجه ش��دم مترجم، اش��تباه ترجمه 
می کند. پولادگر گفت انتخابات با اساسنامه وزارت 
ورزش برگزار می شود، اما مترجم گفت انتخابات با 

اساسنامه فدراسیون برگزار می شود.
وی ادامه داد: برای رسمیت مجمع باید دو سوم 
اعضای مجمع در مجمع حاضر ش��وند. این مسئله 
در هر دو اساسنامه وزارت ورزش و فدراسیون آمده 
است. ۲۳ نفر بیرون آمدند. کل اعضا ۴۸ نفر بودند. 
تقریب��ا نصف مجمع بیرون آمد. امضای اعضا برای 
حضور و غیاب است و با آن لیست امضا نمی شود، 
گفت مجمع رسمیت دارد. ابتدای رای گیری دوباره 
شمارش می شود. اگر تعداد افراد کمتر از دو سوم 
باش��د رای گیری قانونی نیست و بنابراین انتخابات 

فدراسیون ژیمناستیک باطل است.
رئیس اسبق فدراسیون ژیمناستیک عنوان کرد: 
از مجم��ع بیرون آمدم. یکبار تبرئه ش��دم و امروز 
حت��ی پرونده باز هم ندارم. متاس��فانه مهندس��ی 
انتخابات تا شب انتخابات وجود داشت. برای اینکه 
ناظر فدراس��یون متوجه اتفاقات باش��د انگلیسی 
صحبت ک��ردم و پولادگر گفت که صحبت کردن 

انگلیسی من توهین به مجمع است.

اینچه درگاهی: 

هیچ مکاتبه ای برای تعلیق ژیمناستیک ایران انجام ندادم

ماجدی: اگر من بودم با اسکوچیچ به جام جهانی می رفتیم

صفتی:

 حضور در میادین بزرگ تنیس برای ما حائز اهمیت است
ابراهیمی: 

برگزاری بازی های بین المللی نوروزگاه ما را شگفت زده کرد

مدی�ر تیم های ملی تنیس با تاکی�د بر اینکه به دلیل 
ع�دم تخصیص به موق�ع بودجه تیم کمتر از ۱۴ س�ال 
ای�ران در آس�تانه بازمان�دن از حض�ور در رقابت های 
مقدماتی جهانی و مسابقات سطح یک تنیس آسیا بود، 
گفت: با حمایت خانواده ها و جامعه تنیس، این اعزام در 

آخرین لحظات محقق شد.
به گ��زارش ایرنا، فرش��اد صفتی ضمن بی��ان مطلب فوق، 
خاطرنشان کرد: بعد از میزبانی شایسته فدراسیون تنیس در 
برگزاری رقابت های تور جهانی در جزیره کیش، در صدد بودیم تا تیم کمتر از ۱۴ س��ال ایران را در دو 
رویداد مقدماتی جهانی و مسابقات سطح یک تنیس آسیا به میدان بفرستیم که متاسفانه به دلیل عدم 
تخصی��ص به موقع بودجه، اعزام تیم های تنیس کش��ورمان مقدور نبود. در ش��رایطی که به بازیکنان و 
کادر فنی اعلام کردیم این اعزام لغو شده اما در آخرین لحظات با تلاش ها و پیگیری رییس فدراسیون، 
حمایت خانواده ها و جامعه تنیس این مساله ختم به خیر شد و کاروان کشورمان طبق برنامه راهی این 

رویداد می شود.
وی تاکید کرد: بازیکنان در این مدت اردوهای آماده س��ازی خود را پش��ت سرگذاشته و حضور آنها در 
میادی��ن معتبر از منظ��ر ملی و اعتبار ورزش ایران از اهمیت خاصی برای ما برخوردار اس��ت. به همین 
منظور از مدت ها پیش تلاش کردیم تا این اعزام به شایستگی و در زمان مقرر انجام شود. البته در این 
میان دچار مش��کلاتی ش��دیم که با تلاش ها و پیگیری رییس فدراس��یون، همه چیز طبق برنامه پیش 

می رود.
مدیر تیم های ملی تنیس اضافه کرد: عدم اعزام تنیسورهای نوجوان کشورمان به این مسابقات موجب 
می شد تلاش های آنها در چند سال اخیر بر باد رفته و شاهد سقوط تنیس ایران به پیش مقدماتی جهانی 
باش��یم. طبق برنامه قرار اس��ت تیم دختران ایران امروز جمعه تهران را به مقصد مالزی ترک کنند تا در 
مرحله مقدماتی جهانی در منطقه آس��یا و اقیانوس��یه به مصاف رقبای خود بروند. تیم کمتر از ۱۴ سال 
پس��ران ایران نیز پنجم فروردین ماه خود را به کوچینگ مالزی خواهند رس��اند. بعد از این مس��ابقات، 
دختران و پس��ران نوجوان تنیس ایران باید در مس��ابقات سطح یک تنیس آسیا که به میزبانی هند و از 

۱۳ تا ۲۶ فروردین ماه در شهر اودیشا برگزار می شود، شرکت کنند.

مرب�ی رده های پایه دوومیدان�ی گفت: از برگزاری 
بازی های بین المللی نوروزگاه ش�گفت زده ش�دیم 
زیرا جوایز خوبی داشت و انگیزه ورزشکاران را بالا 

برد تا مسابقات خوبی را شاهد باشیم.
لی��ا ابراهیمی در گفت وگ��و با ایرنا درب��اره بازی های 
بین الملل��ی ن��وروزگاه، اظهار داش��ت: اولین ب��ار بود که 
چنین مس��ابقه ای با عنوان نوروزگاه در ایران برگزار ش��د 
و کش��ورهای خارجی هم در آن حضور یافتند. مسابقات 

خوبی بود، به این دلیل که دولت توانست جایزه مناسبی را با این شرایط اقتصادی در نظر بگیرد. 
این رقابت ها برای کشورهای دیگر هم سودمند بود.

وی افزود: در برخی از رش��ته ها تیم های قدرتمندی چون باروس و قرقیزس��تان حضور یافتند، 
اما بعضی از رش��ته ها هم خلوت ب��ود. همچنین دوومیدانی کاران ای��ران رکوردهای خوبی در این 

مسابقات زدند و این موضوع سبب شد تا انگیزه آنها بالا برود.
مربی رده های پایه دوومیدانی گفت: دولت جایزه یورویی به مقام های اول تا سوم هر ماده داد و 
دوومیدانی کاران بافاصله جایزه ها را تحویل گرفتند. س��طح کیفی این مس��ابقات خیلی خوب بود 

زیرا در رشته هایی که خارجی ها ظاهر شدند رکوردها خوب و باکفیت بود.
وی ب��ا اش��اره به اینک��ه نوروزگاه فرصت مناس��بی ب��رای دوومیدان��ی کاران ایران ب��ود، یادآور 
ش��د: بای��د از دولت محترم تش��کر کنیم که چنین برنام��ه ای را مختص بانوان چی��د. دوومیدانی 
 رش��ته س��ختی اس��ت. هزینه ها بالا و امکانات و مس��ابقات برون مرزی به خاطر ش��رایط بد مالی

کم است.
ابراهیم��ی اضافه کرد: نوروزگاه نش��انگر این بود که حتی تیم ه��ای خارجی هم به این پول نیاز 
داش��تند و حتی دوومیدانی کاران با تجربه ای در این مس��ابقات شرکت کردند. به نظر می رسید که 
آنها در رقابت های زیادی حضور یافتند زیرا از دویدن آنها کاما مشخص بود و در مسابقه حرفه ای 

عمل کردند.
وی گفت: در زمانی که ورزش��کار بودم مس��ابقات دیگری در این برگزار می شد اما چنین جایزه 

خوب و سطح فنی بالایی نداشت. مسابقات نوروزگاه، رویداد متفاوتی بود. 
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